

刀嘜  
Knife

全線換新裝

家·添新意



HK\$2000  
廚具禮券  
日日獎

參加即電 3516 8390

Dial 3516 8390 to win a daily prize of HK\$2000 voucher





德國寶(香港)有限公司

由2009年4月24日至5月21日，凡購買刀嘜食油滿 HK\$80，憑有效機印收據致電3516 8390，即可參加抽獎，每日均有機會贏取德國寶HK\$2000廚具禮券。日日買，日日獎！

From 24 April to 21 May 2009, upon purchase of Knife edible oil at HK\$80 or above, you can enter our lucky draw to win a daily prize of German Pool HK\$2000 voucher. Please dial 3516 8390 to register with valid printed receipt.

#### 條款及細則

1. 請保留收據作核對之用，得獎者於領獎時必須出示完整機印收據正本。每張收據只可參加抽獎一次。
2. 抽獎結果於2009年6月5日在星島日報及The Standard刊登。
3. 得獎者將個別通知。
4. 所有獎品不可兌換現金。
5. 所有個人資料只作是次活動之用，並於活動後6個月銷毀。
6. 南順食油有限公司有權更改推廣條款而不作任何事先通知，並保留一切最終裁決權，參加者不得異議。
7. 南順食油有限公司、負責此活動的廣告代理及固網電話服務公司所有員工及家屬均不得參加，以示公允。

#### Terms & conditions

1. Winner must present valid original copy of printed receipt, with purchase of Knife Brand edible oil worth \$80 or above, upon redemption of prize. Each receipt can enter lucky draw once only.
2. Lucky draw result will be announced in Sing Tao Daily and The Standard on 5th June 2009.
3. Winners will be notified individually.
4. All prizes cannot be redeemed in cash.
5. All personal information collected will be used for this promotion campaign only and destroyed within 6 months after this campaign.
6. Lam Soon Oils & Fats Limited reserves the right to vary the terms and conditions, to change or terminate this promotion at any time without prior notice. In case of any disputes, Lam Soon Oils & Fats Limited's decisions shall be final and conclusive.
7. All staff and their family members of Lam Soon Oils & Fats Limited, its advertising agents and telephone line supplier responsible for this promotion campaign are not allowed to participate.

推廣生意的競賽牌照號碼: 31677

Trade promotion competition licence No.